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Številka :  032-5/2018 
Datum:    29. maj 2018 

 

Z A P I S N I K  

7. izredne seje Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, ki je bila v 
četrtek, 10.5.2018, ob 17. uri v sejni sobi Občine Kostanjevica na Krki, 
Kambičev trg 5. 
 
PRISOTNI: Anton JARKOVIČ, Marjan JERELE, Mateja JUREČIČ, Aleš KEGLJEVIČ,  Melita SKUŠEK  

in Robert ZAGORC 
Svoje odsotnosti ni opravičil nihče. 
  
 
7. izredno sejo je vodil župan Ladko Petretič. 
Seja se je pričela ob 17. uri ob navzočnosti  6 ( šestih  ) članov Občinskega sveta. 
Župan je povedal, da svoje odsotnosti ni opravičil nihče.   
Seja je bila sklepčna. 
 
Na seji so bili navzoči člani Občinske uprave. 
Župan je pozdravil navzoče in jih obvestil, da se seja snema.  
 
 

 

AD 1. 
Določitev dnevnega reda 

Za 7. izredno sejo je bil s sklicem predlagan naslednji DNEVNI  RED: 

1. Določitev dnevnega reda 
2. Sklep o potrditvi novelacije Investicijske dokumentacije (nIP) »Energetska sanacija 

Osnovne šole Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki« - predlog 
3. Sklep o podaji soglasja k imenovanju direktorja Javnega zavoda Posavski muzej 

Brežice - predlog 
Župan je odprl razpravo po predlaganem dnevnem redu. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal  sklep:  

Občinski svet sprejme predlog dnevnega reda za 7. izredno sejo v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST:  6 

ZA:              6 

PROTI: Nihče 

Sklep je sprejet. 
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AD 2. 
Predlog Sklepa o potrditvi novelacije Investicijske dokumentacije (nIP) »Energetska 

sanacija Osnovne šole Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki« 
Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje z dne 8.5.2018. Župan je povedal, da je v 
obravnavi novelacija Sklepa o potrditvi Investicijske dokumentacije »Energetska sanacija 
Osnovne šole Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki«, ki ga bo na kratko predstavila Anita 
Krajnc, višja svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti, župan pa je predstavil, kaj je 
bilo ugotovljeno pri pregledu šole in kaj zajemajo dodatna dela: odprava vlage, popravilo 
vrat, zamenjava radiatorjev, ometi, popravilo zunaje ograje, žlebovi, klimati, prestavitev 
kolesarnice, zamenjava oken, brušenje parketa in vrat v starem delu.  
 

Župan je odprl razpravo. 

V razpravi so sedelovali: Melita Skušek, Anton Jarkovič in Aleš Kegljevič. 

Melita Skušek se je zahvalila županu, da je prsluhnil potebam šole. Povedala je, da je bila 
zadnja večja obnova šole leta 1982. Nujno pa je še potrebno zamenjati paket v telovadnici in 
obnoviti mozaik. 

Anton Jarkovič je povedal, da se z obnovo strinja in da ve, da takšna sanacija potegne za 
seboj še veliko dodatnih del. Prav je, da se čim več naredi sedaj. 

Aleš Kegljevič je povedal, da je prav, da je sanacija celovita. Šola je znana po vsej Sloveniji in 
tujini. Obnova pa je nujno potrebna. 

 

V nadaljevanju je potekala razprava o obnovi telovadnice in pomožnega objekta na igrišču, 
kar bo druga faza sanacije. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep:  

Občinski svet sprejme Sklep o potrditvi novelacije Investicijske dokumentacije (nIP) 
»Energetska sanacija Osnovne šole Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki« v predlagani 
obliki. 

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:             6 

PROTI: Nihče 

Sklep je sprejet. 
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AD 3. 
Predlog Sklepa o podaji soglasja k imenovanju direktorja  

Javnega zavoda Posavski muzej Brežice 
Gradivo za sejo je bilo poslano s sklicem izredne seje. Uvodna pojasnila je podala Anita 
Krajnc, višja svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti. 
 
Župan se je zahvalil poročevalki in podal še dodatna pojasnila, zakaj mora sklep sprejemati 
Občinski svet in odprl razpravo. 
Razpravljala je Melita Skušek, ki je povedala, da podpira imenovanje. 
 

Župan je zaključil razptavo in predlagal sklep:  

Občinski svet sprejme Sklep o podaji soglasja k imenovanju direktorja Javnega zavoda 
Posavski muzej Brežice v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:             6 

PROTI: Nihče 

Sklep je sprejet. 

 

Župan je ob 1725 ugotovil, da je dnevni red 7. izredne seje Občinskega sveta Občine 
Kostanjevica na Krki izčrpan. Navzočim se je zahvalil za udeležbo in jim zaželel še naprej lep 
dan. 

 

 
 
Zapisala:         Ladko Petretič, župan 
Marjana Krhin, tajnica  


